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10. srpna 2022

Řekněte jasně, jak pomůžete s energiemi, nebo
odstupte, píše majitel pivovaru

idnes.cz/zpravy/domaci/otevreny-dopis-premieru-fialovi-exposlanec-janecek.A220810_101732_domaci_kop

Jiří Janeček | foto: Profimedia.cz

„I informace, že nikomu v České republice nebudete pomáhat, nám

pomůže zavčas ukončit podnikání, rozdat výpovědi a podnikání

ukončit. Což v konečné fázi znamená vše prodat,“ uvedl v dopise

předsedovi vlády Janeček, který byl dříve poslancem za ODS a teď je

místopředsedou Hnutí PES, které pořádalo protesty proti opatřením

proti šíření covidu.

Tvrdí, že se obrací přímo na Fialu po rozhovoru s dodavatelem

energií, který sdělil, že koncem roku skončí pivovaru fixace cen

„Uvedené ceny nám zvedají provozní náklady o 250 tisíc korun

měsíčně. Když se k tomu připočtou od června zvednuté úroky kvůli

ČNB o 7 procent, činí nárůst celkových vícenákladů 350 tisíc korun

měsíčně,“ píše Janeček. Není to podle něj způsobeno špatným

řízením podniku, ale špatným řízením státu.

https://www.idnes.cz/zpravy/domaci/otevreny-dopis-premieru-fialovi-exposlanec-janecek.A220810_101732_domaci_kop?
http://www.profimedia.cz/
https://www.idnes.cz/wiki/ekonomika/jiri-janecek-podnikatel-a-exposlanec.K467815
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Úsporný tarif? Podpora bude rozdělená do dvou rozpočtů, vzkázal
Síkela

„Vyzývám Vás, abyste do 14 dnů jasně řekl, jak tuto situaci budete

řešit, zda jako v Německu, kde vláda plně kompenzuje vzniklé

vícenáklady, nebo zastropováním cen,“ apeluje na Petra Fialu majitel

pivovaru a dodává, že si nemůže dovolit uvěřit pouhým slibům.

O bublající nespokojenosti v regionech hovořil ve středu v Senátu

také Jaroslav Větrovský, šéf klubu ProRegon,který byl zvolen za

hnutí ANO. Mluvil o tom, že jestliže lidé dostávají faktury, že mají

měsíčně platit zálohu za elektřinu 11 tisíc korun a loni platili

polovinu, je vládou zmiňovaná podpora dva tisíc korun v letošním

roce nedostatečná.

Poslanci kývli na úsporný tarif, pomoc bude maximálně 16 tisíc korun

Senát schválil novelu energetického zákona, která umožní zavedení

úsporného tarifu. Výši pomoci státu jednotlivým rodinám kvůli

drahým energií neovlivní, kolik spotřebují. „Pokud jde o úsporný

tarif, každý dostane fixní částku bez ohledu na to, kolik spotřebuje,“

řekl senátorům ministr průmyslu a obchodu Jozef Síkela.

https://www.idnes.cz/ekonomika/domaci/sikela-podpora-usporny-tarif-zmatky-sliby-vyjadreni.A220803_100339_ekonomika_jla
https://www.idnes.cz/zpravy/domaci/snemovna-usporny-tarif-vlada-sikela-plyn-elektrina.A220714_052227_domaci_kop
https://www.idnes.cz/wiki/ekonomika/jozef-sikela.K468585
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Již dříve uvedl, že maximální výše příspěvku rodinám díky

úspornému tarifu má být 16 tisíc korun. „Nikdo nebude muset chodit

na úřady a o nic žádat,“ řekl při schvalování ve Sněmovně. Lidé mají

slevu vidět na fakturách, které dorazí v říjnu. Věřím, že občané tuto

pomoc obdrží ještě před koncem této topné sezony,“ řekl Síkela.
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